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Θέμα 2ο: Ενημέρωση σχετικά με τα αποτελέσματα των αναλύσεων δειγμάτων πόσιμου νερού από 

όλες τις γεωτρήσεις του Δήμου Ηράκλειας. 
 

Σήμερα, την 10η Ιουνίου 2025, ημέρα Τρίτη και ώρα 20:00 το Δημοτικό Συμβούλιο του δήμου 
Ηράκλειας συνήλθε σε κατεπείγουσα δια ζώσης συνεδρίαση στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δήμου Ηράκλειας, ύστερα από την με αριθμό πρωτ. 6931/10.6.2025 πρόσκληση της 
Προέδρου του που δημοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του Δήμου, αναρτήθηκε στην 
ιστοσελίδα του Δήμου και κοινοποιήθηκε στους δημοτικούς συμβούλους, στους προέδρους και στα μέλη 
των συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων, στον Γενικό Γραμματέα του Δήμου καθώς και στον 
Δήμαρχο με το από 10 Ιουνίου 2025 μήνυμα ηλεκτρονικού ταχυδρομείου, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του ν.3852/2010 (Α΄87), όπως ισχύει, για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της 
ημερήσιας διάταξης. Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής, η Πρόεδρος διαπίστωσε ότι υπάρχει 
η νόμιμη απαρτία, σύμφωνα με τις διατάξεις της παραγράφου 10 του άρθρου 67 του ν.3852/2010 (Α΄87), 
αφού σε σύνολο είκοσι πέντε (25) δημοτικών συμβούλων παρόντες ήταν είκοσι (20)  δημοτικοί 
σύμβουλοι. 

Συγκεκριμένα, παρόντες κατά την έναρξη της 
συνεδρίασης ήταν οι παρακάτω: 

Απόντες κατά την έναρξη της συνεδρίασης 
ήταν οι παρακάτω: 

1. Ζωή Μαρίγκου, Πρόεδρος του Δημ. Συμβουλίου 

2. Παναγιώτα (Γιώτα) Καβακίδου Παρτάλη, 
Γραμματέας του Δημ. Συμβουλίου 

3. Δήμος Κοσμίδης, Δημ. Σύμβουλος 

4. Ιερουσαλήμ (Μίμης) Πατούσης, Δημ. 
Σύμβουλος 

5. Κωνσταντίνος Αραμπατζής, Δημ. Σύμβουλος 

6. Σωτήριος Βατμανίδης, Δημ. Σύμβουλος 

7. Βασίλειος Τεβεκέλης, Δημ. Σύμβουλος 

8. Μαλαματής Μπουντράκης, Δημ. Σύμβουλος 

9. Αναστασία (Νατάσα) Χαλκίδου, Δημ. 
Σύμβουλος 

10. Χρήστος Μπαλάσκας, Δημ. Σύμβουλος 

1. Αναστάσιος Νεολιαντζής, Δημ. 
Σύμβουλος 

2. Χρυσοβαλάντης (Βαλάντης) 
Παπαγεωργίου, Δημ. Σύμβουλος 

3. Ηλίας Σαλμάς, Δημ. Σύμβουλος 

4. Δημήτριος Τζήκας, Δημ. Σύμβουλος 

5. Αθανάσιος Δάγκος, Αντιπρόεδρος 
του Δημ. Συμβουλίου  
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11. Στέργιος Δροσάκης, Δημ. Σύμβουλος 

12. Ιωάννης Αβραμίδης, Δημ. Σύμβουλος 

13. Λεωνίδας Μπακάλης, Δημ. Σύμβουλος 

14. Γεώργιος Κουτσάκης, Δημ. Σύμβουλος 

15. Μαρία Γεωργιάδου, Δημ. Σύμβουλος 

16. Αθανάσιος Σταυρακάρας, Δημ. Σύμβουλος 

17. Στέφανος Χατζηϊωαννίδης, Δημ. Σύμβουλος 

18. Ελευθέριος Στοΐλας, Δημ. Σύμβουλος 

19. Κωνσταντίνος Βαράσης, Δημ. Σύμβουλος 

20. Πασχάλης Χρυσολόγου, Δημ. Σύμβουλος 

 
 

Ακόμα, παρόντες κατά την έναρξη της συνεδρίασης 
ήταν οι παρακάτω πρόεδροι συμβουλίων δημοτικών 
κοινοτήτων: 

1. Ζαφείριος Ζαφείρογλου, Πρόεδρος του Συμβ. 

Δασοχωρίου 

2. Νικόλαος Κατέλης, Πρόεδρος του Συμβ. Ζευγολατιού 

3. Άγγελος Ατλάσης, Πρόεδρος του Συμβ. Κοίμησης 

4. Σοφία Κούτρη, Πρόεδρος του Συμβ. Λιθοτόπου 

5. Πετρούλα Τσιτσέρη, Πρόεδρος του Συμβ. 

Μελενικιτσίου 

6. Αλέξανδρος Ακριτίδης, Πρόεδρος του Συμβ. Νέας 

Τυρολόης 

7. Γρηγόριος Παρασιάδης, Πρόεδρος του Συμβ. 

Στρυμονικού 

8. Χρήστος Γκαλδώρας, Πρόεδρος του Συμβ. Χειμάρρου 

9. Ιωάννης Μιχαηλίδης, Πρόεδρος Δημ. Κοινότητας 

Τριάδας 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

Απόντες κατά την έναρξη της συνεδρίασης 
ήταν οι παρακάτω πρόεδροι συμβουλίων 
δημοτικών κοινοτήτων: 

1. Νικόλαος Χαλκιόπουλος, Πρόεδρος του 

Συμβ. Αμμουδιάς 

2. Αλέξανδρος Βλάχος, Πρόεδρος του 
Συμβ. Βαλτερού 

3. Ηρακλής Τρυγούσης, Πρόεδρος του 

Συμβ. Γεφυρουδίου 

4. Θεόδωρος Ντάφες, Πρόεδρος του Συμβ. 

Ηράκλειας 

5. Θωμάς Δουλγέρης, Πρόεδρος του Συμβ. 

Καλοκάστρου 

6. Στέφανος Καφάζης, Πρόεδρος του Συμβ. 

Καρπερής 

7. Βασίλειος Κελλίδης, Πρόεδρος του 

Συμβ. Λιβαδοχωρίου 
8. Ιωάννης Καμπούρης, Πρόεδρος του 

Συμβ. Λιμνοχωρίου 

9. Γεώργιος Κούδας, Πρόεδρος του Συμβ. 

Παλαιοκάστρου 

10. Γεώργιος Χαβαλές, Πρόεδρος του Συμβ. 

Ποντισμένου 

11. Δημήτριος Καβακλής, Πρόεδρος του 

Συμβ. Σκοτούσσας 

12. Δημήτριος Μαχλελής, Πρόεδρος του 

Συμβ. Χρυσοχωράφων 

 

 
Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε ο Δήμαρχος κ. Κλεάνθης Κοτσακιαχίδης, ο Γενικός Γραμματέας του 

Δήμου κ. Νικόλαος Γκόγκας και η υπάλληλος του δήμου κ. Ασημένια Τσαρούχα για την τήρηση των 
πρακτικών της συνεδρίασης.  
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Μετά τη διαπίστωση απαρτίας η Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 
 
Κατά τη διάρκεια του δεύτερου θέματος της συνεδρίασης και συγκεκριμένα κατά τη διάρκεια της 

αρχικής τοποθέτησης του κ. Μαλαματή Μπουντράκη προσήλθε ο Πρόεδρος της δημοτικής κοινότητας 
Τριάδας κ. Ιωάννης Μιχαηλίδης, ο οποίος παρέμεινε μέχρι τη λήξη της συνεδρίασης. 

Επίσης, κατά τη συζήτηση του δεύτερου θέματος της συνεδρίασης το δημοτικό συμβούλιο 
αποφάσισε ομόφωνα να πάρουν τον λόγο δημότες για να εκθέσουν τις απόψεις τους. 
 

Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου ζήτησε από το Δημοτικό Συμβούλιο πριν από την έναρξη 
της συζήτησης του θέματος της ημερήσιας διάταξης να αποφανθεί για το κατεπείγον του θέματος της 
συνεδρίασης «Ενημέρωση σχετικά με τα αποτελέσματα των αναλύσεων δειγμάτων πόσιμου νερού από 
όλες τις γεωτρήσεις του Δήμου Ηράκλειας» αναφέροντας ότι η συνεδρίαση έχει κατεπείγοντα 
χαρακτήρα, αφού είναι αναγκαίο να ενημερωθούν άμεσα οι κάτοικοι του δήμου Ηράκλειας σχετικά με 
το πόσιμο νερό. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα συμφώνησε με το κατεπείγον του θέματος της συνεδρίασης. 
Η πρόεδρος του δημοτικού συμβουλίου κατά τη συζήτηση του δεύτερου θέματος έδωσε τον λόγο 

στον κ. Δήμαρχο, ο οποίος ανέφερε τα εξής: 
«Καλησπέρα και από εμένα. Έχετε ακούσει όλο αυτό που συμβαίνει με το ουράνιο. Πριν από 

δεκαπέντε ημέρες είχαμε συνεδρίαση του Διοικητικού Συμβουλίου της ΕΔΕΥΑ στη Θεσσαλονίκη και αυτό 
που κυριάρχησε ήταν το θέμα του ουρανίου στα πόσιμα νερά, σε όλη την Ελλάδα. Υπάρχουν θέματα σε 
πολλές περιοχές της Ελλάδας, Ήπειρο, απ’ ότι ακούσαμε, Θεσσαλία, Πελοπόννησο και Ανατολική 
Μακεδονία και Κεντρική Μακεδονία κυρίως, όμως το ουράνιο μπορεί να είναι παντού.  

Ανησυχήσαμε εμείς και άμεσα. Ενώ η προθεσμία είναι 12 Ιανουαρίου 2026, μέχρι τότε έχουμε 
περιθώριο από την Ευρωπαϊκή Ένωση και από την Ελληνική Κυβέρνηση, έχουμε περιθώριο να προβούμε 
τότε, 12 Ιανουαρίου που είναι καταληκτική ημερομηνία στις διαδικασίες – ενέργειες. Για αυτό που 
συμβαίνει, εμείς άμεσα αντιδρώντας, πήραμε αναλύσεις από τις πενήντα δύο, πενήντα τρεις 
γεωτρήσεις, από όλες δηλαδή, απολύτως από όλες.  

Η πεντηκοστή τρίτη νομίζω είναι αυτή στο Στρυμονικό που ολοκληρώθηκε τελευταία. Πήραμε 
και από εκεί τα δείγματα, μετά βέβαια από δέκα μέρες και περιμένουμε σε καμία εβδομάδα περίπου να 
έχουμε και από εκεί τα αποτελέσματα, τα οποία, απ’ ότι μου λέει ο υπεύθυνος γεωτρυπανιστής, εκατό 
τοις εκατό (100 %) θα είναι καλά, γιατί δεν βρήκε σχεδόν καθόλου ουράνιο, ελάχιστη ποσότητα πολύ 
κάτω από τα επιτρεπτά όρια στην υφιστάμενη γεώτρηση του Στρυμονικού. Άρα, εντοπίσαμε ένα 
πρόβλημα μόνο, στο Μελενικίτσι.  

Οφείλουμε εμείς μετά από αυτή τη διαδικασία και τα αποτελέσματα που πήραμε, να 
ενημερώσουμε το Σώμα, όλους εσάς τους Δημοτικούς Συμβούλους αλλά και όλο το Διοικητικό 
Συμβούλιο της ΔΕΥΑ που βρίσκονται όλοι εδώ απ’ ότι είδα, απολύτως όλοι, γιατί αύριο στις έντεκα η ώρα 
στο Μελενικίτσι, στην καφετέρια του Πασχάλη θα γίνει ενημέρωση από τον Πρόεδρο της ΔΕΥΑ, τη Γενική 
Διευθύντρια, το νομίατρο και εκπρόσωπο της Διεύθυνσης Υγείας.  

Αυτά όλα γίνανε αργά το μεσημέρι, στείλαμε και δελτίου τύπου για να ενημερώσουμε, μάλλον 
θα ετοιμαστεί σήμερα το δελτίου τύπου και θα φύγει αύριο το πρωί για να ενημερωθεί και ο Τύπος, να 
ξέρουν τί γίνεται σε όλο τον νομό. Οι Πρόεδροι επίσης οι οποίοι κλήθηκαν απολύτως όλοι στη 
συνεδρίαση, θα ενημερωθούν ο καθένας για το χωριό του, μπορούν να πάρουν και τις αναλύσεις για 
όλα τα στοιχεία, όχι μόνο για το ουράνιο. Απλά αυτή τη φορά δόθηκε μία ιδιαίτερη έμφαση και βαρύτητα 
και στο ουράνιο, το οποίο πλέον είναι πολύ σοβαρό και πρέπει να βρεθούν λύσεις. Αύριο θα 
ενημερωθούν οι πολίτες. Θεώρησα καλό πρώτα να ενημερωθεί το Σώμα, το επαναλαμβάνω, οι 
Δημοτικοί Σύμβουλοι και το Διοικητικό Συμβούλιο της ΔΕΥΑ.  

Τώρα το ουράνιο, όποια ποσότητα και να έχει, τριάντα είναι το όριο, εμείς έχουμε κοντά στο 
πενήντα. Άλλες περιοχές στον νομό Σερρών είχανε εξήντα επτά έως ενενήντα. Είναι βέβαια πάνω από τα 
επιτρεπτά όρια, ενώ είναι τριάντα και τριάντα ένα να είχε, θα έπρεπε να κάνουμε το ίδιο πράγμα. Αύριο 
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λοιπόν, μετά την ενημέρωση στο Μελενικίτσι θα δούμε με ποιους τρόπους θα αντιδράσουμε για να 
διορθώσουμε αυτό.  

Πριν από αυτό όμως, έχουμε δρομολογημένη γεώτρηση στο Μελενικίτσι, δεκαεννέα του μηνός 
θα έχουμε ανάδοχο για τη μεγάλη γεώτρηση των τετρακοσίων πενήντα χιλιάδων (450.000), η οποία 
όμως, όπως και να έχει θα μας πάρει μέχρι το τέλος της χρονιάς, μέχρι να γίνει. Μέχρι τότε, θα δούμε 
πως θα αντιμετωπίσουμε το θέμα. Υπάρχουν κάποιοι τρόποι, θα τους δούμε από αύριο και μετά.  

Ο πιο ενδεδειγμένος τρόπους είναι το σύστημα την αντίστροφης ώσμωσης, το οποίο στοιχίζει 
για κάθε γεώτρηση περίπου εξακόσιες χιλιάδες ευρώ (600.000,00 €). Τέτοια χρήματα δεν έχουν ούτε οι 
μεγάλες οι πόλεις, ούτε κανένας. Άρα τι θα κάνουμε; Μελέτη, κατάσταση έκτακτης ανάγκης το 
Μελινικίτσι και πάμε για χρηματοδότηση από το Υπουργείο Εσωτερικών. Αυτό κάνουν και οι Σέρρες, 
αυτό κάνουμε κι εμείς, αυτό θα κάνουμε κι εμείς. Αλλά αυτά θα τα δούμε από αύριο και μετά.  

Περισσότερες λεπτομέρειες, όσον αφορά τις αναλύσεις, την κατάσταση στην οποία βρίσκονται 
τα νερά μας, ευτυχώς εμείς δεν έχουμε από πηγές νερά, είναι όλα μέσα από γεωτρήσεις, περισσότερες 
λεπτομέρειες θα πει ο Πρόεδρος της ΔΕΥΑ, ο κύριος Μπουντράκης και αν χρειαστεί να πάρει τον λόγο ο 
καθένας από τους Δημοτικούς Συμβούλους να κάνει τα ερωτήματα και αν χρειαστεί θα παρέμβω κι εγώ.  

Ευχαριστώ» 
Ακολούθησε διαλογική συζήτηση, η οποία έχει ως εξής: 

«ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άρα ο λόγος στον Πρόεδρο, τον κύριο Μπουτράκη. Να πούμε ότι έχει προσέλθει και ο 
Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Νέας Τυρολόης, ο κύριος Ακριτίδης. Ωραία, κύριε Μπουντράκη, σε 
εσάς ο λόγος. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Καλησπέρα σε όλους τους συναδέλφους Δημοτικούς Συμβούλους, στους 
Διοικητικούς Συμβούλους της ΔΕΥΑ, στους Προέδρους και στους παρευρισκόμενους. 
 Κυρίες και κύριοι, σήμερα το μεσημέρι πήραμε τα αποτελέσματα, οπότε οφείλω και με 
συνεννόηση και με τον Δήμαρχο να ενημερώσουμε το Δημοτικό Συμβούλιο άμεσα, προτού να βγει το 
δελτίου τύπου. Ταυτόχρονα στείλαμε στη Διεύθυνση Υγείας με αριθμό πρωτοκόλλου 593/10-06-2025 
αποτελέσματα μετρήσεων ουρανίου στις τοπικές κοινότητες του Δήμου Ηράκλειας ¨Σας αποστέλλουμε 
τα αποτελέσματα των μετρήσεων ουρανίου, οι οποίες πραγματοποιήθηκαν στις τοπικές Κοινότητες του 
Δήμου Ηράκλειας. Με δεδομένο ότι παρουσιάζεται υπέρβαση της παραμετρικής τιμής στο Μελενικίτσι 
και με γνώμονα τη διασφάλιση της δημόσιας υγείας, παρακαλούμε για την άμεση παροχή των 
κατευθυντηρίων οδηγιών αρμοδίως. Επιπροσθέτως, θα σας παρακαλούσαμε για την παρουσία σας σε 
εκδήλωση ενημέρωσης του πληθυσμού του Μελενικιτσίου εντός της τρέχουσας εβδομάδας και σε χρόνο 
και σε τόπο που θα καθοριστεί κατόπιν συνεννοήσεως¨. 
 Ήδη έχουμε συνεννοηθεί με την Πρόεδρο, συνεννοηθήκαμε με τη Διεύθυνση Υγείας, αφού 
μιλήσαμε, θα έρθουνε αύριο στις έντεκα η ώρα και ο νομίατρος και ένας εκπρόσωπος της Διεύθυνσης 
Υγείας. Θα παρευρίσκομαι κι εγώ ο ίδιος και η Διευθύντρια και θα ενημερώσουμε τους δημότες για το 
συμβάν αυτό, για την υπέρβαση του ουρανίου. 
 Τώρα τα αποτελέσματα σύμφωνα με την τρέχουσα νομοθεσία, εμείς δεν κάναμε για το ουράνιο, 
κάναμε για διακόσια άλλα στοιχεία, πενήντα δύο αλλά κάποια στοιχεία έχουνε και κάπου δέκα και δέκα, 
κάπου διακόσια στοιχεία, τα οποία όλα είναι σε άριστη κατάσταση. Μέσα σε αυτά είναι και το 
Μελενικίτσι, που είμασταν υποχρεωμένοι, μεγάλη μέτρηση στο Μελενικίτσι, δηλαδή αν δεν υπήρχε 
αυτός ο καινούργιος νόμος που θα ισχύει από τον Ιανουάριο του 2026, το νερό είναι καλό. Ήδη έχω εδώ 
πέρα τις αναλύσεις που φαίνεται ότι είναι μέσα στα όρια, το τονίζω, στα όρια της τρέχουσας νομοθεσίας.  

Τώρα πάμε με την καινούργια νομοθεσία που θα ισχύει από 12 Ιανουαρίου 2026. Θα σας 
διαβάσω λίγο αυτά που βρήκαμε για το ουράνιο. 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μία παρένθεση, είναι σημαντικό αυτό. Συγνώμη, Πρόεδρε που σε διακόπτω. Δηλαδή με το 
δεδομένα μέχρι χθες το Μελενικίτσι είχε νερό καλό, πόσιμο, για πόση. Αυτό προέκυψε τώρα με το 
ουράνιο. Τα στοιχεία όλα είναι καλά τα υπόλοιπα. Το ουράνιο είναι που έχει ποσότητες, υπερβάσεις, 
υπέρβαση της ποσότητας του ουρανίου. 
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ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Άμα κάνουμε αυτό που θα κάνουν και κάποιοι άλλοι Δήμοι, που θα 
μετρήσουνε, γιατί εγώ μίλησα και με κάποιους άλλους Δήμους και είπανε ότι “Θα μετρήσουμε τον 
Ιανουάριο” γιατί κάποια έξοδα έχει μεγάλα και δεν έχουν στον προϋπολογισμό τους. Αφού μας το λέει 
ο νόμος, Ιανουάριο θα μετρήσουμε. Από κει και πέρα, αν δε μετρούσαμε, θα είμασταν στα όρια τα 
κανονικά.  

Παρόλα αυτά εμείς πιστεύω δραστικά πήραμε μέσα εδώ πέρα και γρήγορα πήραμε απόφαση 
και κάναμε τις αναλύσεις. Πιστεύω είμαστε ο μόνος Δήμος που κάναμε σε όλα τα δίκτυα. Δεν κάναμε 
μόνο τις γεωτρήσεις, τα δίκτυα γιατί εκεί πέρα είναι το χειρότερο μέσα πήραμε δείγματα. Γιατί για να 
κάνεις μόνο στη γεώτρηση, οι πιθανότητες είναι κατά ενενήντα εννέα τοις εκατό (99 %) το νερό καλό, 
ενώ στα δίκτυα είναι το χειρότερο. Άρα πήραμε από τα δίκτυα όλα από κει και πέρα. 

Αρχίζω από το Μελενικίτσι. Με όριο το τριάντα (30) έχει πενήντα (50). Πάμε στο Παλαιόκατρο, 
με όριο το τριάντα (30) έχει δεκάξι (16). Πάμε Σκοτούσσα, με όριο το τριάντα (30) έχει επτά κόμμα 
τέσσερα (7,4), είμαστε πολύ κάτω. Πάμε Τυρολόη, είναι επτά (7) με όριο το τριάντα (30). Πάμε στην 
Αμμουδιά, με όριο το τριάντα (30) είναι τέσσερα κόμμα εννέα (4,9). Δασοχώρι με όριο το τριάντα (30) 
είναι μηδέν κόμμα ογδόντα τρία (0,83). Καρπερή με όριο το τριάντα (30) είναι δύο κόμμα τρία (2,3). Είναι 
το Γεφυρούδι με όριο το τριάντα (30) είναι πέντε κόμμα ένα (5,1). Η Ηράκλεια είναι τρία κόμμα δύο (3,2) 
με όριο το τριάντα (30). Το Βαλτερό είναι τρία κόμμα έξι (3,6) με όριο το τριάντα (30). Η Κοίμηση είναι 
τρία κόμμα δύο (3,2) με όριο το τριάντα (30). Το Ποντισμένο είναι δύο κόμμα πέντε (2,5) με όριο το 
τριάντα (30). Το Λιμνοχώρι είναι μηδέν κόμμα πενήντα τέσσερα με όριο το τριάντα (30). Τα 
Χρυσοχώραφα είναι μηδέν κόμμα ογδόντα τρία (0,83) με όριο το τριάντα (30). Ο Λιθότοπος μηδέν κόμμα 
πενήντα εννέα (0,59), ο Χείμαρρος ένα κόμμα δύο (1,2) με όριο το τριάντα (30). Η Τριάδα τέσσερα κόμμα 
δύο (4,2) με όριο το τριάντα (30). Ζευγολατιό ένα κόμμα εννέα (1,9) με όριο το τριάντα (30). Στρυμονικό 
πέντε κόμμα οκτώ (5,8) με όριο το τριάντα (30). Καλόκαστρο επτά κόμμα τρία (7,3) με όριο το τριάντα 
(30). Λιβαδοχώρι τέσσερα κόμμα εννέα (4,9) και το Κεφαλοχώρι δεκάξι (16).  

Άρα λοιπόν, είμαστε πολύ κάτω από τα όρια και πιστεύω ότι και με το ουράνιο αλλά και με τις 
αναλύσεις που έχουμε το νερό μας είναι σε άριστη κατάσταση, για εμφιάλωση όπως λέει και ο φίλος 
μου ο… Το πρόβλημα τώρα είναι στο Μελενικίτσι που όντως με την Πέτρα που έχουμε συνέχεια “Το νερό 
δεν είναι καλό, δεν είναι καλό”. Για Τη γεώτρηση ήδη ο Δήμαρχος είπε δεκαεννέα θα έχουμε τον 
ανάδοχο.  

Πιστεύω μέχρι το τέλος της χρονιάς να έχουμε καινούργια γεώτρηση και μακάρι το νερό να είναι 
καλό, γιατί άμα δεν είναι καλό θα πάμε με τη μέθοδο της αντίστροφης ώσμωσης που θέλει εξακόσια 
χιλιάρικα (600.000), αλλά αυτό δε θα είναι μόνο πρόβλημα δικό μας, θα είναι και των Σερρών και όλης 
της Ελλάδος για να λυθεί από την Κυβέρνηση, από το Υπουργείο.  

Εμείς θα κάνουμε ό,τι είναι δυνατό, θα είμαστε κοντά στους δημότες. Αύριο θα είμαστε έντεκα 
η ώρα, ήδη συνεννοηθήκαμε, μέσα στο Μελενικίτσι και θα γίνει ενημέρωση από τον νομίατρο και από 
όλους τους παρευρισκόμενους εκεί πέρα για το ουράνιο που βρέθηκε στο Μελενικίτσι μέσα από εδώ 
πέρα. 

Σας ευχαριστώ. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εάν έχετε ερωτήσεις, σχόλια, ναι ο λόγος στον κύριο Κουτσάκη και μετά σε εσάς. 
ΚΟΥΤΣΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ: Καλησπέρα σε όλους τους συναδέλφους και τους παρευρισκόμενους. Τώρα εγώ, 
αν κατάλαβα καλά απ’ ότι μας είπε ο Πρόεδρος, το νερό είναι μια χαρά εκτός από το Μελενικίτσι. Ναι 
αλλά, στο Μελενικίτσι πόσο έχουμε, κύριε Πρόεδρε, το όριο του ουρανίου; Το όριο του ουρανίου. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Τριάντα (30) και είναι πενήντα (50). 
ΚΟΥΤΣΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ: Τριάντα (30) είναι το αποδεκτό και πενήντα (50) είναι αυτό που βρήκατε. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Και τριάντα ένα (31) να ήτανε πάλι θα κάναμε τις ίδιες διαδικασίες.  
ΚΟΥΤΣΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ: Άρα δηλαδή τώρα έτσι όπως παρουσιάσατε την εικόνα, τα νερά μας είναι μια 
χαρά… 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Είπα εκτός από… 
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ΚΟΥΤΣΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ: Μισό, μισό λεπτό. Ναι αλλά εκείνο το προσπεράσατε λίγο βιαστικά. Εκτός από το 
Μελενικίτσι. Έχουμε σχεδόν διπλάσια τιμή πέρα από την αποδεκτή τιμή για το Μελενικίτσι. Είναι μεγάλο 
ποσοστό αυτό, είναι τεράστιο ποσοστό και σύμφωνα με την προηγούμενη νομοθεσία δεν αρρωσταίνει 
κανείς, αλλά με την καινούργια νομοθεσία θα αρρωστήσει. Δηλαδή τώρα πια είναι θέμα όχι 
επιστημονικής εξήγησης, αλλά θέμα νομοθετικό, γιατί μας υποχρεώνει η Ευρωπαϊκή Ένωση μέχρι το τότε 
το 2026 να μετρήσουμε και τα λοιπά και να δούμε και να κατεβάσουμε το ουράνιο. 
 Σήμερα στη συνεδρίαση του Διοικητικού Συμβουλίου της ΔΕΥΑ κάποιος σύμβουλος μετέφερε τα 
«εύγε» του κόσμου για την ετοιμότητα με την οποία το Διοικητικό Συμβούλιο της ΔΕΥΑ αντιμετώπισε την 
ενημέρωση στον κόσμο σχετικά με την ανυπαρξία προβλήματος στο Μελενικίτσι. Προέκυψε τώρα το 
πρόβλημα του Μελενικιτσίου. Γενικότερα στο πόσιμο νερό της ΔΕΥΑ του Δήμου Ηράκλειας. 
 Ξαφνικά όμως με κατεπείγουσα διαδικασία εμείς πληροφορούμαστε ότι εκείνα εκεί τα «εύγε» 
πρέπει να επιστρέψουνε πίσω για να τους πούμε “Κύριοι, τρομοκρατηθείτε λίγο” ή μάλλον ας μη το πω 
τρομοκρατηθείτε, δεν είναι σωστή η έκφραση. “Προφυλαχθείτε γιατί το νερό σας έχει ουράνιο”, στο 
Μελενικίτσι, αυτό να το πούμε.  

Βέβαια στο προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο, ο συνάδελφος ο Τζήκας, εγώ έλειπα αλλά 
ενημερώθηκα για το θέμα. Λοιπόν, ο πρώην Πρόεδρος της ΔΕΥΑ είχε πει να γίνει μία ενημέρωση στους 
δημότες, σε εκείνους που έπρεπε λογικά, στο Μελενικίτσι, να μην κάνουνε κατανάλωση νερού πόσιμου 
γιατί ψιλοπαίζει να έχουμε και εκεί το ίδιο πρόβλημα, όπως αποδείχτηκε και από όσο ξέρω, ο 
συνάδελφος ο Τζήκας επιπλήχθηκε ότι θα τρομοκρατήσουμε τον κόσμο.  
 Αύριο που θα γίνει, αυτή η ενημέρωση στο Μελενικίτσι, τι θα πει και από ποια άποψη θα πει; 
Από την επιστημονική πιστεύω, έτσι δεν είναι; Δε θα πει κάτι άλλο. Θα πει ότι το νερό που πίνετε είναι 
επικίνδυνο. Δεν τελείωσα, όταν τελειώσω θα τα πείτε. Το ουράνιο είναι ένα πολύ σοβαρό πρόβλημα είτε 
είναι υδροφόρος ορίζοντας, είτε από οπουδήποτε αλλού και από οπουδήποτε να το πιάσουμε 
επιστημονικά καίει. Είτε νεφρά θα κάψει, πνευμόνια θα κάψει, ήπαρ θα κάψει, έχει προβλήματα. 
 Απ’ όσο ξέρω και απ’ όσο ακούγεται τώρα, φημολογείται, επειδή η ιστορία του ουρανίου βγήκε 
στην επιφάνεια πρόσφατα από τον Δήμο Σερρών, σε εκείνη την περιοχή εκεί ανατολικά του 
Μελενικιτσίου και όχι μόνο, από χρόνια συζητιέται και είναι γνωστό ότι υπάρχει ουράνιο και απ’ όσο 
ξέρουμε εκεί πάνω δε γίνονται γεωτρήσεις. Γι’ αυτό το λόγο και γι’ αυτό είχανε επιλεγεί οι δύο 
τοποθεσίες κάτω από την εθνική, μήπως και δεν υπάρξει αυτό το πρόβλημα. 
 Λοιπόν, η όλη σπουδή που έχουμε τώρα να ενημερωθούμε εμείς για το συγκεκριμένο πρόβλημα, 
είναι για να μάθουμε ότι αύριο στο Μελενικίτσι θα γίνει αυτή η ενημέρωση από τους υγειονομικούς τους 
υπεύθυνους της Περιφέρειας, της Αντιπεριφέρειας και ούτω καθ’ εξής; Από την άλλη μεριά ξέρουμε τι 
πρέπει να γίνει για να εξυγιανθεί το δίκτυο του Μελενικιτσίου για να μην υπάρχουνε υπολείμματα 
ουρανίου; Με ποιον τρόπο; Με ποια χημικά μέσα; Πόσος χρόνος απαιτείται για να εξυγιάνουμε αυτό το 
δίκτυο και ποιο θα είναι το κοστολόγιο; 
 Εδώ, συνάδελφε, είμαστε μπροστά σε ένα πρόβλημα τεράστιο, σημαντικότατο από πλευράς 
υγείας και θέλει λίγο περισσότερη σπουδή και σοβαρότητα και να μην το αντιμετωπίζουμε “Εντάξει, δεν 
τρέχει τίποτα, στο Μελενικίτσι μόνο”. Στο Μελενικίτσι μόνο είναι δέκα άνθρωποι, πενήντα, δέκα 
χιλιάδες; Όσοι είναι. Είναι άνθρωποι που έχουν πρόβλημα και άμεσα θα πρέπει, αυτή η ιστορία του 
Μελενικιτσίου, είναι δουλειά πλέον του Διοικητικού Συμβουλίου της ΔΕΥΑΗ, άμεσα να τους χορηγήσει 
νερό πόσιμο και όχι μόνο πόσιμο και για το φαγητό τους και για οποιαδήποτε άλλη δραστηριότητα 
χρειάζεται καθαρό νερό. Μάλλον αυτή την πλευρά πρέπει να αντιμετωπίσουμε και όχι να πάμε εκεί να 
καθησυχάσουμε τους ανθρώπους. Να τους καθησυχάσουμε, να μην τρομοκρατηθούν αλλά με όλα όσα 
ακούγονται τώρα σχετικά με το ουράνιο, τις επιπτώσεις στις Κοινότητες του Δήμου Σερρών και τα λοιπά, 
τα πράγματα είναι δύσκολα και ζόρικα. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θέλετε το λόγο, κύριε Χρυσολόγου, ή να απαντήσει πρώτα ο Πρόεδρος. Θέλετε να 
απαντήσετε πιο συγκεντρωτικά; Παρόλα αυτά να σας πω ότι ο κύριος Τζήκας πρότεινε να προβούμε σε 
απαγόρευση κατανάλωσης νερού όλων των δημοτών, όχι μόνο για το Μελενικίτσι. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Να μιλήσω λιγάκι; Μισό λεπτό. 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κρίναμε όλοι εδώ ότι είναι κίνηση τρομοκρατίας.  
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Ο κύριος, ναι, ο Κουτσάκης δεν είχε ενημερωθεί καλά από τον κύριο 
Τζήκα γιατί πάντα… 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, ο λόγος στον κύριο Μπουντράκη. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: …ο κύριος Τζήκας εδώ στο Δημοτικό Συμβούλιο είπε “Θα πρέπει όλοι να 
μην πίνουμε νερό”. Δεν είπε μόνο για το Μελενικίτσι και το πρόβλημα αυτό που έχει πει και ο νομίατρος 
δεν είναι των δέκα ημερών, είναι χρόνων το πρόβλημα που θα δημιουργήσει με δέκα μέρες τι θα γίνει 
μέσα από εδώ πέρα. 
 Άρα δεν μπορούμε να πούμε, δνε μπορούμε να πούμε “Ξέρεις, εσύ Μελενικίτσι, μην πίνεις νερό, 
εσύ στην Ηράκλεια να πιείς ή όχι”. Είπε ο κύριος Τζήκας όλοι να μην πίνουνε νερό. Ένα αυτό και δεύτερο 
εγώ το τόνισα ότι στο Μελενικίτσι υπάρχει πρόβλημα και είπα στα άλλα διαμερίσματα είναι εντάξει. 
Αυτό δεν πρέπει να το πω; Υπάρχουν πρώην τοπικών και από άλλα, δεν είναι μόνο μέσα εδώ πέρα και 
είναι και η κυρία Πέτρα που ενημερώνει και τα λοιπά. Δεν πρέπει εδώ να ενημερώσω να ξέρουν και οι 
άλλοι οι Πρόεδροι ότι το νερό είναι καλό στα διαμερίσματά τους ή στην Ηράκλεια;  

Στο Μελενικίτσι υπάρχει πρόβλημα. Αυτό θα το αντιμετωπίσουμε μέσα όπως πρέπει να το 
αντιμετωπίσουμε, όπως το έκαναν και οι Σέρρες και θα το κάνουμε κι εμείς και καλύτερα μέσα, δε θα 
αφήσουμε το χωριό. Ούτως ή άλλως υπάρχει μία γεώτρηση. Αυτή τη στιγμή για αυτή την υπάρχουσα 
γεώτρηση δε μπορούμε να μιλάμε για αντίστροφη μέθοδο ώσμωσης, γιατί σε κάποιους μήνες θα έχουμε 
καινούργια γεώτρηση μέσα από εδώ πέρα.  
ΜΗ ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΟΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: θα το δούμε αυτό. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Αυτό θα το δούμε στην πορεία μέσα από εδώ πέρα και το τι ενέργειες θα 
κάνουμε θα το δούμε και το ότι βρισκόμαστε με το νομίατρο μέσα, αυτό ποιο είναι το κακό; Δεν πρέπει 
να πάμε μέσα με το νομίατρο και με τη Διεύθυνση Υγείας για να γίνει μία ενημέρωση; Τι σας πείραξε 
αυτό εδώ πέρα. Σας πείραξε γιατί προλαβαίνουμε κάποια πράγματα. Ναι, γιατί είμαστε ο Δήμος που 
πήρε, έκανε αναλύσεις μέσα. Ακούσατε εκτός από τις Σέρρες που έκανε κάποιες αναλύσεις σε κάποια 
δίκτυα, αλλού να έχει γίνει; Από σε εμάς έχει γίνει. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Μέσα από εδώ πέρα. Ποιο είναι το πρόβλημα δηλαδή; 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία.  
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Που ενημερώνουμε, συγνώμη, που ενημερώνουμε τους Προέδρους 
όλους, ότι ξέρετε, μέσα από εδώ πέρα;  
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καλό θα ήτανε να μην απευθύνετε ερωτήματα σε άλλους Δημοτικούς Συμβούλους, Πρόεδρε. 
Παρακαλώ. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σαφέστατα. Ο λόγος στον κύριο Κουτσάκη. 
ΚΟΥΤΣΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ: Ούτε με ενόχλησε, ούτε ανησύχησα που θα πάει αύριο ο νομίατρος να 
ενημερώσει αυτούς τους ανθρώπους αλλά επειδή εδώ παίζουμε με συγκεκριμένα δεδομένα, να πω λίγο 
και να πληροφορήσω και εσάς και το Σώμα ότι το ουράνιο είναι ένα στοιχείο λοιπόν, το οποίο έχει ένα 
βραδύτατο χρόνο ημίσειας ζωής. Αυτό μετράει σε πόσο καιρό, πόσα χρόνια η μισή ποσότητα 
καταστρέφεται. Όπως και τα φάρμακα που παίρνει ο κόσμος, έτσι ακριβώς και αυτό. 
 Το ουράνιο λοιπόν, έχει εφτακόσια τέσσερα εκατομμύρια χρόνια ημίσειας ζωής. Είναι μία 
σοβαρότατη περίπτωση, εγώ δεν ενοχλήθηκα αν θα πάει ο νομίατρος και οποιοσδήποτε άλλος να 
ενημερώσει τον κόσμο, γιατί ο κόσμος θα ενημερωθεί και με άλλους τρόπους. Υπάρχουν κι άλλοι τρόποι 
να ενημερωθούν.  

Λοιπόν, ρωτάω ο κύριος Τζήκας έκανε ίσως προχθές μία υπερβολή λέγοντας ότι και δεν ήμουν 
παρών, τώρα δε μπορώ να ισχυριστώ αν ήταν αυτά τα λόγια του ή κάποια διαφορετικά. Αυτό δεν έχει 
όμως σημασία. Επειδή υπήρχε η υποψία ότι στο Μελενικίτσι υπάρχει το πρόβλημα και επειδή μιλήσατε 
για πρόληψη πριν από δέκα μέρες, δεκαπέντε που συζητήθηκε, δεν ήταν θέμα πρόληψης, για να 
προλάβουμε ή ήταν “Έλα μωρέ, δε βαριέσαι, δέκα δώδεκα μέρες”; Ετοιμότητα ήταν αυτή;  
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Σήμερα σας είπα για την ετοιμότητα της Δημοτικής Επιχείρησης, ακούσαμε τα «εύγε» του 
κόσμου εδώ. Τώρα τι θα του πούμε του κόσμου; 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Ανταποκρινόμαστε στο… 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, κάνετε διάλογο αυτή τη στιγμή. Κύριε Κουτσάκη, αναμασούμε τα ίδια τώρα. 
ΚΟΥΤΣΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ: Δεν κάνω διάλογο, κυρία Πρόεδρε.  
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κάνετε. 
ΚΟΥΤΣΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ: Η τοποθέτησή μου είναι συγκεκριμένη και λέει συγκεκριμένα πράγματα. 
Απευθύνομαι στον Πρόεδρο της Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης γιατί αυτός είναι ο 
αρμόδιος να μας απαντήσει και μην ωραιοποιεί τα πράγματα ότι “Ξέρετε, μία χαρά και λίγο από αυτό 
και λίγο από εκείνο”, τετρακόσια στοιχεία είναι πολύ καλά αλλά το ουράνιο; Αυτό καταστρέφει όπως και 
να το κάνουμε και τα άλλα καταστρέφουν. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θεωρώ ότι έλαβε πάρα πολύ άμεσα μέτρα, οπότε… 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Ένα ερώτημα θα κάνω μόνο στον κύριο Κουτσάκη, ένα ερώτημα. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μισό λεπτό. Πρόεδρε, μισό λεπτό. Θα πρέπει να ζητήσετε το λόγο και να τον λάβετε.  
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Ωραία. Ένα ερώτημα μόνο να κάνω. Υπάρχει κάποια προηγούμενη 
μέτρηση; Υπάρχει, κύριε Κουτσάκη, από εσάς καμία προηγούμενη μέτρηση; Γιατί αυτός ο νόμος βγήκε 
από το 2023. Υπάρχει καμία μέτρηση για το ουράνιο; 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ε, τώρα όχι. 
ΚΟΥΤΣΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ: Είσαι Πρόεδρος της ΔΕΥΑ, εμένα ρωτάς;  
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Υπάρχει;  
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τέλος. Παρακαλώ. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Κάνετε λάθος, κύριε Κουτσάκη. Το 2023 εγώ δεν ήμουν Αντιπρόεδρος. 
ΚΟΥΤΣΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ: Συγνώμη δηλαδή, ήσουν Αντιπρόεδρος στη ΔΕΥΑ. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Δεν ήμουν το 2023 και ρωτάω πάλι, το 2023 δεν ήμουν Αντιπρόεδρος 
εσείς κάνατε καμία μέτρηση; Η μόνη μέτρηση είναι αυτή που έχω κάνει, που κάναμε εμείς. Εγώ το 2023 
δεν ήμουν Αντιπρόεδρος.  
ΚΟΥΤΣΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ: Εσύ ήσουν υπεύθυνος. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Κάνεις λάθος. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, ο κύριος Προδρόμου που είναι μέλος του ΔΣ της ΔΕΥΑ θέλει τον λόγο. Συμφωνείτε 
ότι πρέπει να δώσουμε τον λόγο; Ωραία, κύριε Προδρόμου, έχετε τον λόγο και παρακαλώ όχι διάλογος 
εδώ μέσα. Αν θέλετε να λύσετε θέματα μπορείτε να πάτε στο καφέ. 
ΠΡΟΔΡΟΜΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ: Καλησπερίζω όλους τους συναδέλφους, τους Δημοτικούς Συμβούλους τέλος 
πάντων και τους Προέδρους. Εγώ αυτό που θέλω να πω… 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Προδρόμου, πατήστε λίγο το κουμπάκι. Το πατήσατε; Ωραία. 
ΠΡΟΔΡΟΜΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ: Αυτό που θέλω να πω και αυτή η συγκέντρωση που έγινε πανικοβάλλει τον 
κόσμο. Δεν είναι τόσο σοβαρό το θέμα. Αν ήταν τόσο σοβαρό και έχει χρόνο ημίσειας ζωής το ουράνιο 
επτακόσια χρόνια, πενήντα χρόνια τουλάχιστον έχει ανακαλυφθεί ότι υπάρχει το ουράνιο και πίνουμε 
νερό από το ουράνιο. Δε θα ζούσε κανένας στον νομό Σερρών τώρα. Άρα δεν είναι τόσο σοβαρό το θέμα.  
 Εγώ νομίζω ότι είναι μία καινούργια κομπίνα, μπορείτε να τα γράψετε, δεν έχω πρόβλημα, 
λαμογιάς και να οικονομήσουν κάποιοι λεφτά. Αυτές οι εξακόσιες χιλιάδες (600.000), η γεώτρηση είναι 
κάποια δισεκατομμύρια λεφτά για να μπορέσουν όλες οι γεωτρήσεις να αποκτήσουν τη μέθοδο της 
αντίστροφης ώσμωσης. Και με τον αμίαντο παλιά είχε γίνει η ίδια ιστορία.  

Έλεγαν “Ο αμίαντος που κάνει”. Ο αμίαντος, όταν το νερό τρέχει μέσα, δεν μπορεί να κάνει 
καμία ζημιά πουθενά, αλλά ανάγκασαν όλο τον κόσμο, όλη την Ελλάδα να αλλάξει τους αγωγούς του 
αμιάντου και να τους κάνει πλαστικούς και να ξοδέψει το κράτος δισεκατομμύρια και τρισεκατομμύρια 
λεφτά.  

Το ίδιο παιχνίδι, παίζεται και τώρα, μην πανικοβάλλεστε. Γιατί; Γιατί ενώ υπάρχει τουλάχιστον 
πενήντα χρόνια το ουράνιο εδώ λέμε θα είχαν πεθάνει όλοι, αν τα δεδομένα ήταν έτσι όπως τα λέει ο 
κύριος Κουτσάκης. Μην πανικοβάλλετε τον κόσμο. Προφανώς, αφού υπάρχει η οδηγία, πρέπει να δοθεί 
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νερό στους ανθρώπους του Μελενικιτσίου να πίνουν, να μαγειρεύουν και τα λοιπά. Έχει δίκιο ο κύριος 
Κουτσάκης σε αυτό και να το ψάξουν. Όχι να ψάξουμε να δώσουμε εξακόσιες χιλιάδες (600.000) που 
έχει πενήντα είπαμε; Πενήντα γεωτρήσεις; Τριάντα εκατομμύρια ευρώ (30.000.000 €) να δώσουμε για 
την αντίθετη ώσμωση.  

Εγώ από τις λίγες γνώσεις που έχω, όπως ο αμίαντος, έτσι και το ουράνιο όταν το καταπίνεις, δε 
μπορεί να κάνει ζημιά. Αυτό βέβαια θα το παραδεχτούν μετά από τριάντα, σαράντα χρόνια, όπως έκαναν 
και με τους αγωγούς αμιάντου για να αλλάξουν όλοι και να γίνουν αγωγοί πλαστικοί. Γι’ αυτό, κυρία 
Πρόεδρε, μην πανικοβάλλουμε τον κόσμο. 

Ευχαριστώ πολύ. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, βέβαια. Άλλος ένας δημότης… 
ΠΡΟΔΡΟΜΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ: Συγνώμη, συγνώμη. Έχετε εσείς δεδομένα για το ουράνιο όταν είναι στο νερό 
όταν το καταπίνουμε ότι κάνει ζημία στον οργανισμό; Αν έχετε δεδομένα, συγνώμη, θα ζητήσω συγνώμη. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν… 
ΠΡΟΔΡΟΜΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ: Το Google, τα ίδια έλεγε το Google για τον αμίαντο και τώρα το Google λέει ότι 
ο αμίαντος δεν πειράζει καθόλου. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, ένας δημότης ακόμη έχει ζητήσει τον λόγο. Λοιπόν, άρα προηγείται η Πρόεδρος. 
Λοιπόν, θα δώσω πρώτα τον λόγο στην Πρόεδρο ή Πρόεδρε θέλετε να κλείσετε εσείς; Ωραία, θα 
περιμένετε. Θα δώσω τον λόγο, κύριε Χρυσολόγου, δίνετε τη σειρά σας. Λοιπόν, ο κύριος Τόσιος θέλει 
τον λόγο, άλλος ένας δημότης. Αφού έχουμε συμφωνήσει ότι θα δώσουμε τον λόγο στους δημότες, 
παρακαλώ τον κύριο Τόσιο. 
ΤΟΣΙΟΣ ΠΑΣΧΑΛΗΣ: Καταρχάς, ένα θέμα, καλησπέρα κιόλας. Σίγουρα είναι ένα θέμα που δεν 
προσφέρεται για αντιπολιτευτικές κορώνες, ούτε για να βρούμε ποιος είναι ο υπαίτιος. Είναι ένα θέμα 
που πρόσφατα, όχι πολύ πρόσφατα εδώ όμως υπάρχουν ευθύνες και οι ευθύνες απ’ ότι αντιλαμβάνομαι 
από τις ημερομηνίες είναι διαπαραταξιακές και κυρίως ξεκινάνε από την προηγούμενη Δημοτική Αρχή 
αλλά υπάρχει και μία συνέχεια ειδικά στις Διοικήσεις της ΔΕΥΑΗ. Γιατί; Γιατί στις 23 του 2023 
ανακοινώθηκε η Ευρωπαϊκή Οδηγία, άρα ξέραμε ποιο είναι πλέον το όριο. Το γεγονός ότι το ελληνικό 
κράτος έδωσε περιθώριο, όπως πολύ σωστά αναφέρατε, κύριε Κοτσακιαχίδη, αυτό είναι πραγματικό 
αλλά όταν υφίσταται ένα πρόβλημα, δεν μπαίνουμε στους τύπους και στα χρονοδιαγράμματα. Κοιτάμε 
να αντιμετωπίσουμε, αν και εφόσον υπάρχει πρόβλημα ή υποψιαζόμαστε ότι υπάρχει πρόβλημα, 
κάνουμε τη μέτρηση ειδικά στα χωριά που ξέραμε ότι παραδοσιακά όλοι εδώ και κάποιοι ενδεχομένως 
περισσότερο και λόγω της επαγγελματικής τους ιδιότητας ότι υπάρχει σοβαρό θέμα με το ουράνιο στον 
νομό μας γενικότερα. 

Έχουμε πάρα πολλούς θανάτους. Ο νομός Σερρών είναι πρώτος σε θανάτους από καρκίνο, αν 
δεν κάνω λάθος, κύριε Κουτσάκη διορθώστε με, λόγω ουρανίου. Αυτό το ξέραμε. Άρα το θέμα έπρεπε 
να αντιμετωπιστεί. Κύριε Μπουντράκη, όσον αφορά την ένσταση που έχω για εσάς είναι ότι εγώ 
δημοσιογραφικά από τις 25 του μηνός, μετά την ιστορία των Σερρών είχα αρθρογραφήσει και σας είχα 
πει και σας είχα προκαλέσει να ξεκινήσετε να κάνετε μετρήσεις. Απαντήσατε τότε “Δεν υπάρχει 
πρόβλημα” πριν καν κάνετε τις μετρήσεις και εδώ υπάρχει ένα θέμα.  

Πως απαντάτε ότι δεν υπάρχει πρόβλημα και φταίμε εμείς που υποτίθεται ότι βάζουμε θέματα 
επικινδυνότητας του νερού, όταν εσείς δεν έχετε προχωρήσει στις μετρήσεις και βγάλατε και δελτίου 
τύπου. Αυτό είναι η ένστασή μου προς εσάς, είναι αυτό. Ναι, είστε η πρώτη ΔΕΥΑ που ξεκίνησε και έκανε 
μέτρηση σε σχέση με τους άλλους περιφερειακούς Δήμους, είναι γεγονός. Αυτό όμως δε σας απαλλάσσει 
από μία ευθύνη, όταν βγαίνουμε δημοσιογραφικά και με στοιχεία και σας λέμε “Υπάρχει πρόβλημα, 
ενδεχομένως να υπάρχει πρόβλημα στο Παλαιόκαστρο και στο Μελεκίτσι και εσείς απαντάτε ότι δεν 
υπάρχει πρόβλημα χωρίς να κάνετε τις μετρήσεις. Αυτή είναι η δική μου η μομφή προς αυτό το οποίο 
κάνατε αυτό το διάστημα και έρχονται τα γεγονότα και σας διαψεύδουν. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Θέλει κάποιος άλλος τον λόγο; Ο λόγος στον κύριο Χρυσολόγου. 
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ΧΡΥΣΟΛΟΓΟΥ ΠΑΣΧΑΛΗΣ: Καλησπέρα σε όλους. Πρόεδρε, μέτρηση ραδιενέργειας, η ραδιενέργεια είναι 
παράγωγο του ουρανίου. Γνωρίζω ότι μέτρηση ραδιενέργειας πρέπει να γίνεται κάθε χρόνο. Είναι μέσα 
στα επιτρεπτά όρια η ραδιενέργεια στον Δήμο Ηράκλειας; 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Για τη ραδιενέργεια σε ένα μήνα θα βγει το αποτέλεσμα. Κάθε χρόνο 
μέχρι στιγμής η ραδιενέργεια ήταν πολύ καλά, δεν είχαμε πρόβλημα. Απλώς η ραδιενέργεια, επειδή 
είναι ραδιενεργό, ενώ το ουράνιο δεν είναι ραδιενέργεια, βγήκε άμεσα το ουράνιο. Δεν είναι ραδιενεργό 
ή ισότοπο. Αυτό το τονίζω. 
ΜΗ ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΟΣ ΠΑΡΕΥΡΙΣΚΟΜΕΝΟΣ: Η ραδιενέργεια είναι πιο επικίνδυνη, το ουράνιο… 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Έτσι ακριβώς, γι’ αυτό η ραδιενέργεια σε ένα μήνα θα βγει.  
ΜΗ ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΟΣ ΠΑΡΕΥΡΙΣΚΟΜΕΝΟΣ: Για το Μελενικίτσι. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Παντού. 
ΜΗ ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΟΣ ΠΑΡΕΥΡΙΣΚΟΜΕΝΟΣ: Για όλους. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Για όλους. Μέχρι στιγμής… 
ΜΗ ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΟΣ ΠΑΡΕΥΡΙΣΚΟΜΕΝΟΣ: Πέρυσι αν θυμάσαι… 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΑΤΗΣ: Πέρυσι ήταν πολύ καλή. 
ΜΗ ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΟΣ ΠΑΡΕΥΡΙΣΚΟΜΕΝΟΣ: Πέρυσι τι μέτρηση ραδιενέργειας είχε το… 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Μέσα στα επιτρεπτά όρια. Έχουμε τα αποτελέσματα. 
ΜΗ ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΟΣ ΠΑΡΕΥΡΙΣΚΟΜΕΝΟΣ: Ναι γιατί για το ουράνιο δεν έχουμε συγκριτικά… 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Για τη ραδιενέργεια μέχρι και πέρυσι που κάναμε τη μεγάλη μέτρηση, 
ήταν στα φυσιολογικά όρια μέσα. Δεν έχουμε πρόβλημα με τη ραδιενέργεια. Αλλά το ουράνιο, επειδή 
δεν είναι ραδιενεργό στοιχείο, είναι ένα βαρύ μέταλλο και για αυτό και βγήκε άμεσα. Εκείνο θα βγει σε 
ένα μήνα αλλά βάσει λογικής κάθε χρόνο μέχρι στιγμής δεν είχαμε πρόβλημα με τη ραδιενέργεια. Σε ένα 
μήνα θα το ανακοινώσουμε μέσα από εκεί πέρα το αποτέλεσμα. Πόσο… 
ΤΟΣΙΟΣ ΠΑΣΧΑΛΗΣ: Και κάτι άλλο να σας ρωτήσω. Στις 9 Απριλίου το Υπουργείο Υγείας της Ελλάδος 
έστειλε σε όλους τους μηχανισμούς ύδρευσης μία εγκύκλιο, ώστε οι Υπηρεσίες να ξεκινήσουν 
απαραίτητους ελέγχους για να εναρμονιστούν με τις καινούργιες οδηγίες που έχουν καταληκτική 
ημερομηνία 12 Ιανουαρίου 2026.  

Κατά τύχη βέβαια ο Δήμος Σερρών μάλλον ανησύχησε, έκανε τις μετρήσεις ανακαλύφθηκε το 
ουράνιο και ευτυχώς δηλαδή “συρθήκαμε” κι εμείς. Άρα δεν ήταν τόσο ντε και καλά υπέρ προβάλατε 
μία αυτόβουλη ενέργειά σας και ανησυχήσατε τόσο πολύ, γιατί, αν δεν έκαναν στις Σέρρες, δε θα κάνατε 
κι εσείς. Θα το κάναμε από το Γενάρη και μετά. Μάλλον, έτσι θα γινόταν. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Να απαντήσω λιγάκι; Μισό λεπτό, όχι. Μία μικρή απάντηση, άμα 
τελείωσες. 
ΤΟΣΙΟΣ ΠΑΣΧΑΛΗΣ: Ναι και κάτι άλλο για να μην ξαναπάρω τον λόγο. Εάν έχετε κατά νου επεξεργασμένα 
μέτρα για το Μελενικίτσι. Ας πούμε οι κάτοικοι εκεί, οι συνδημότες μας αύριο το πρωί, απόψε τι χρήση 
νερού θα κάνουν; Εμφιαλωμένα; Εάν έχετε επεξεργαστεί μέτρα για να προτείνετε αύριο στην 
συγκέντρωση που θα κάνετε στο Μελενικίτσι. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Θα τα πούμε αύριο. 
ΤΟΣΙΟΣ ΠΑΣΧΑΛΗΣ: Καλώς, εντάξει, δε χάθηκε ο κόσμος για μία βραδιά. Περιμένουμε. Ευχαριστώ. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Εάν… 
ΜΗ ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΟΣ ΠΑΡΕΥΡΙΣΚΟΜΕΝΟΣ: Τα στοιχεία αυτά πότε θα είναι διαθέσιμα για να τα 
πάρουμε; Των αναλύσεων. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Αύριο μπορείτε να τα πάρετε κι εδώ πέρα κάποιοι που θέλουν να 
βγάλουν φωτογραφία για το ουράνιο, πολύ ευχαρίστως μπορείτε να το βγάλετε μία φωτογραφία να σας 
το δώσω μέσα από εκεί πέρα. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, θέλει κάποιος άλλος τον λόγο; Ο λόγος στον κύριο Στοΐλα. 
ΣΤΟΪΛΑΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ: Γεια σας και από εμένα. Επειδή υπήρχαν υπόνοιες για το νερό του Παλαιοκάστρου 
και του Μελενικιτσίου, οι όλες προσπάθειες που έχουν γίνει μέχρι σήμερα, είχαν πάντα κατά νου ότι 
μπορεί να συμβεί αυτό το γεγονός. Η επιλογή του χώρου της νέας γεώτρησης που κάναμε στο 
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Μελενικίτσι, ήταν αρκετά χαμηλά, κάτω από το βουνό και αυτός ήταν ο βασικός λόγος, λόγω υποψίας, 
όχι ότι είχαμε καμία απόδειξη, έτσι; Και δεν ξέρουμε αν η καινούργια γεώτρηση βγάλει κάποιο πρόβλημα 
ή όχι.  
 Επειδή όμως στην προσπάθειά μας να κάνουμε όσο το δυνατόν πιο γρήγορα τη γεώτρηση τη 
χαρακτηρίσαμε ως “επείγουσα”, την προσπάθεια αυτή, αυτός ο χαρακτηρισμός απεντάχθηκε από το 
Υπουργείο Εσωτερικών για τον λόγο ότι δεν υπάρχει λέει επείγουσα κατάσταση για να γίνει η γεώτρηση. 
Μήπως αυτό είναι εμπόδιο και για την καινούργια προσπάθεια που γίνεται ή τα αποτελέσματα τα 
σημερινά, τα προχθεσινά πότε έγιναν, μας λύνει αυτό το εμπόδιο; Είναι μια πρόταση, μην πέσουμε πάλι 
στην ίδια παγίδα. 
 Ευχαριστώ πολύ. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θέλει κάποιος άλλος τον λόγο; Είναι κάποιος; Τώρα ναι, θα δώσουμε τον λόγο στην Πρόεδρο. 
ΤΣΙΤΣΕΡΗ ΠΕΤΡΟΥΛΑ: Καλησπέρα κι από εμένα. Εντάξει. Θα ήθελα να αναφερθώ στον κύριο Προδρόμου. 
Εάν ήταν το χωριό του σε αυτή τη θέση, θα μιλούσε με αυτό τον τρόπο;  
ΠΡΟΔΡΟΜΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ: Το ίδιο ακριβώς. 
ΤΣΙΤΣΕΡΗ ΠΕΤΡΟΥΛΑ: Δε θα μιλούσατε. Εγώ όταν με πήρε ο Δήμαρχος το μεσημέρι, συγνώμη που κλαίω, 
μου κόπηκαν τα πόδια.  
ΠΡΟΔΡΟΜΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ: Να μην ανησυχείτε. 
ΤΣΙΤΣΕΡΗ ΠΕΤΡΟΥΛΑ: Δεν είναι να μην ανησυχώ. Όλο το χωριό ανησυχεί και εσείς μου λέτε ότι δεν είναι… 
Ναι, το θέμα είναι η γεώτρηση να γίνει πιο γρήγορα, να μπορούμε να προλάβουμε τα χειρότερα. Αυτό. 
Δηλαδή να σπεύσει να γίνει πιο γρήγορα, να γίνει επείγον. Αυτό θέλω, τίποτα άλλο και αυτό θέλει και ο 
δημότης και η καθυστέρηση που έχει γίνει από κάπου, γιατί το έχω ψάξει, από την Περιφέρεια δε βρήκαν 
ότι είναι επείγον να αρχίσει η γεώτρηση. Τώρα αν η Περιφέρεια ξέρει αν ήταν επείγον ή αν δεν ήταν 
επείγον κι εγώ πήρα το μπουκαλάκι και τους έδειξα το νερό. Τους έδειξα το νερό. Αυτό δεν ήταν επείγον 
να γίνει γεώτρηση; Δηλαδή τόσους μήνες, χρόνια πάνε άδικα επάνω στις πλάτες των δημοτών μου. Αυτό 
θέλω να πω. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Ο λόγος στον Δήμαρχο, ο οποίος θα κλείσει εννοείται τη συνεδρίαση. 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχουμε γίνει λίγο Βαβέλ εδώ πέρα. Άλλα λέει ο ένας, άλλα ο άλλος. Δε μπορούμε να 
συνεννοηθούμε και να πούμε δύο πράγματα βασικά, τί έχει συμβεί και τι μέλλει γενέσθαι από ‘δω και 
πέρα. Ένα αυτό. 
 Πρώτον αυτό που λες. Είναι μία ανακρίβεια. Τι σχέση έχει η Περιφέρεια; Καμία. Πήγα εγώ στο 
Υπουργείο Εσωτερικών και έβγαλε αυτή η δημοτική αρχή την οποία εγώ υπηρετώ τετρακόσιες σαράντα 
επτά χιλιάδες ευρώ (447.000,00 €) και ήρθαν τα χρήματα και τη δημοπρατήσαμε. Τελείωσε η πρώτη 
δημοπρασία. Για κάποιους λόγους δεν υπήρχε ανάδοχος, δηλαδή βάλανε τα χαρτιά τους λάθος. 
Συμβαίνει αυτό σε πολλά έργα. Τώρα δεκαεννέα του μηνός θα έχουμε τον πρώτο ανάδοχο, είναι σχεδόν 
βέβαιο ότι θα τον έχουμε. Διορθώσανε κάποια λάθη που είχανε ενδεχομένως στη διαδικασία και θα 
έχουμε τον πρώτο ανάδοχο. 
 Όταν με πήρε εμένα τον Νοέμβριο, Δεκέμβριο αν θυμάμαι καλά, ένας δημότης, δε θυμάμαι και 
ποιος ήταν, δεν τον ήξερα κιόλας, μου λέει “Δε θα έχουμε νερό μέχρι το τέλος της χρονιάς;”, του λέω 
“Όχι. Το 2026 θα έχουμε νερό. Τέλος του 2025 με αρχές του 2026.” Το ίδιο λέω και σήμερα, καλώς 
εχόντων των πραγμάτων.  

Τώρα αν θα βρούμε καλό νερό ή όχι, αυτό δε το ξέρει κανένας. Αν θα έχει ουράνιο ή όχι, ούτε 
αυτό το ξέρει κανένας. Όμως επειδή είναι χαμηλά στον κάμπο η νέα γεώτρηση, ελπίζουμε να βρούμε 
καλό νερό χωρίς ουράνιο, για να μην έχουμε θέμα. Όλα τα άλλα τα στοιχεία εδώ είναι, θα τα πάρεις, 
κυρία Πρόεδρε, είναι καλά εκτός από το ουράνιο. Τώρα προέκυψε το ουράνιο, τώρα δίνεται έμφαση με 
Ευρωπαϊκή οδηγία και στη συνέχεια από το κράτος.  

Να γίνει γρήγορα η γεώτρηση. Παραμύθια δεν έχει από εμάς. Η γεώτρηση θα γίνει όσο πιο 
γρήγορα γίνεται. Δε μπορούμε να κάνουμε κάτι άλλο, όχι, δεν θα με διακόψεις, τίποτα άλλο από αυτό 
που γίνεται ό,τι και να κάνουμε. Γρήγορα θα βγει ο ανάδοχος, υπάρχουν προθεσμίες συγκεκριμένες που 
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δε μπορείς να τις προσπεράσεις αυτές. Αυτές οι προθεσμίες όλες θα ακολουθηθούν είτε θέλουμε, είτε 
όχι.  

Ελπίζω στο τέλος Αυγούστου με αρχές Σεπτέμβρη, αν όλα πάνε καλά, να υπογραφεί και η 
σύμβαση. Αν υπογραφεί η σύμβαση με τον εργολάβο, τότε μπορούμε να πούμε ότι θα έχουμε νερό. 
Τώρα αν είναι καλό ή όχι αυτό θα το δούμε. Ελπίζουμε να είναι καλό.  

Λοιπόν, λέμε εδώ πέρα, ξεκινάω από πίσω προς τα μπρος, υπόνοιες λέει, για το νερό του 
Μελινικιτσίου υπήρχαν. Όλοι το ξέρουμε αυτό. Ξέρουμε καταρχάς ότι το Μελενικίτσι δεν πίνει νερό από 
τις βρύσες εδώ και πόσα χρόνια. Πετρούλα; Πες το εσύ. Είκοσι; Δεκαπέντε, είκοσι;  
ΤΣΙΤΣΕΡΗ ΠΕΤΡΟΥΛΑ: Τόσο. 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αλήθεια είναι αυτό. Αυτό το γνωρίζουμε όλοι, δε χρειάζεται πολύ μυαλό. Με υπόνοιες όμως 
και εικασίες, δεν μπορούμε να πούμε αυτά που είπε ο Τζήκας στην προηγούμενη συνεδρίαση. Είπε μία 
ανακρίβεια, μία λάθος διατύπωση. Δε θέλω να πω μια χαζομάρα. Να σταματήσουμε να πίνουμε νερό. 
Αυτό δεν είπε, συνάδελφοι; Μήπως είπε κάτι άλλο;  

Γι’ αυτό, κύριε Κουτσάκη, να ενημερώνεστε σωστά τι είπε ο κύριος Τζήκας. Αυτό είπε. Να 
σταματήσει ο κόσμος να πίνει νερό. Καταγεγραμμένα είναι και σε cd υπάρχουν να τα ακούσετε. Αυτό δε 
γίνεται, αυτό δημιουργεί έναν πανικό. Μια χαζομάρα ήταν. Είπε ο κύριος Προδρόμου “Δε χρειάζεται 
πανικός” και συμφωνώ απόλυτα. Το θέμα είναι σοβαρό, δε λέω ότι είναι απλό. Δε θέλω να υποβαθμίσω 
το θέμα, αλλά γιατί να πανικοβαλλόμαστε; Για όλα υπάρχουν λύσεις. 

Απαντώντας λοιπόν, στον κύριο Προδρόμου, γιατί πάω, σας λέω, από πίσω προς τα μπρος, δε 
θέλουμε τριάντα εκατομμύρια (30.000.000), μία γεώτρηση έχουμε με ουράνιο. Άρα για μία θα 
ζητήσουμε από το Υπουργείο Εσωτερικών, αν χρειαστεί, εξακόσιες χιλιάδες (600.000) περίπου.  

Σήμερα η ενημέρωση που είχα και από το Γενικό Διευθυντή της ΔΕΥΑΣ αλλά και από την ΕΔΕΥΑ, 
πεντακόσιες με εξακόσιες, εξακόσιες πενήντα χιλιάδες η μία γεώτρηση. Προϋπολογισμός, έτσι; 
Συμβατική υποχρέωση, όταν υπογραφεί η σύμβαση, μπορεί να είναι και διακόσιες χιλιάδες (200.000), 
να έχει έκπτωση. Εκεί πάντως κυμαίνεται το νούμερο. Μακάρι να βρεθεί νερό, το κλείνω έτσι όσον 
αφορά το θέμα αυτό του Μελενικιτσίου. Μακάρι να βρεθεί νερό και να μη χρειαστεί ούτε αυτό. 

Το ουράνιο είναι ένα στοιχείο, έτσι ξεκίνησε ο κύριος Χρυσολόγου, ότι είναι ραδιενεργό. Τον 
διέψευσε ο Πρόεδρος της ΔΕΥΑ, δεν είναι ραδιενεργό στοιχείο. Εδώ πρέπει να λέμε τα πράγματα με το 
όνομά τους. Άλλο η ραδιενέργεια και άλλο το ουράνιο. Άρα λάθος τοποθετηθήκατε, κύριε 
Χρυσολόγου…όταν λέτε κάτι να ξέρετε τι λέτε. 
ΧΡΥΣΟΛΟΓΟΥ ΠΑΣΧΑΛΗΣ: Διευκρινίσεις ζήτησα, κύριε Δήμαρχε.  
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Λοιπόν, εμείς, κύριε Τόσιο, δε μείναμε στους τύπους. Εμείς το κάναμε πράξη και είμαστε οι 
πρώτοι στον νομό Σερρών. Όσο και να θέλουνε εδώ, η αντιπολίτευση, ένα σωστό είπατε που το έχω 
σημειωμένο κι εγώ εδώ. Δε μπορεί το νερό, το μεγαλύτερο κοινωνικό αγαθό, να γίνεται αντικείμενο 
μικροπολιτικής εκμετάλλευσης, είναι ντροπή. 

Η ΔΕΥΑ Ηράκλειας είναι η πρώτη που λειτούργησε έτσι. Έχει πάρει και από τις πενήντα τρεις 
γεωτρήσεις δείγματα για όλα τα στοιχεία, όχι για το ουράνιο μόνο και σήμερα έχει τα αποτελέσματα και 
αυτό που κάνουμε χωρίς πανικό, αύριο είμαστε υποχρεωμένοι να το κάνουμε. 

Μιλώντας με τη Διεύθυνση Υγείας και με το νομίατρο μίλησα και με τους δύο από πέντε φορές 
σήμερα, είναι να ενημερώσουμε τους πολίτες ότι εδώ υπάρχει το ουράνιο, δε χρειάζεται πανικός. Αυτό 
είναι το πρόβλημα. Δε θα πίνετε και δε θα μαγειρεύετε. Για όλες τις άλλες χρήσεις επιτρέπεται. Αυτό θα 
τους πούνε και αύριο. Ουσιαστικά, Πετρούλα διάψευσέ με, κυρία Πρόεδρε, αυτό δε γίνεται και σήμερα; 
Γίνεται κάτι άλλο; Ναι ή όχι; Αλήθειες θα λέμε εδώ.  
ΤΣΙΤΣΕΡΗ ΠΕΤΡΟΥΛΑ: Αλήθειες λέμε, δεν… 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το πίνουν το νερό; Όχι. Αυτό λοιπόν. 
ΤΣΙΤΣΕΡΗ ΠΕΤΡΟΥΛΑ: Ναι αλλά το πίνουνε αλλιώς. 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εντάξει, τώρα το αλλάζετε. Δεν πίνουν νερό σε γενικές γραμμές. Σε γενικές γραμμές λέμε, 
δεν το πίνουν. Άρα λοιπόν, αυτό θα λυθεί αύριο, το να μην πίνουν και το τι θα κάνουμε εμείς, άμα τους 
δίνουμε εμφιαλωμένα τουλάχιστον στις ευάλωτες ομάδες, αυτό θα γίνει σε πρώτη φάση. Το 
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ανακοινώνω χωρίς να πρέπει. Από αύριο και μετά θα δούμε τους τρόπους στήριξης πάνω σε αυτό το 
θέμα.  

Άρα λοιπόν, είναι να κουβαλάμε βυτία στη δεξαμενή, μία άλλη λύση είναι να δίνουμε 
εμφιαλωμένα στις ευάλωτες ομάδες. Με τα βυτία όμως, επειδή μίλησα και με το νομίατρο και με τη 
Διεύθυνση Υγείας, μου είπαν ότι πρέπει και εκείνο το νερό να ελέγχεται με τη μετακίνηση και τα λοιπά. 
Δεν είναι τόσο απλό το θέμα. Θα το δούμε. Άρα δε χρειάζεται πανικός και μην υποβαθμίζουμε μία 
πρωτοβουλία που πήρε η ΔΕΥΑ. 

Κοστολόγιο. Ξέρουμε ποιο είναι το κοστολόγιο; Φυσικά και ξέρουμε. Μία πληροφόρηση σας 
λέω, όχι ότι θα το κάνουμε, υπάρχει ένας τρόπος με επτά, οκτώ, δέκα χιλιάδες δεν είναι όμως σίγουρο, 
να κάνουμε μία διαδικασία για την υφιστάμενη αυτή τη γεώτρηση, να βρούμε τα ραδιενεργά στοιχεία 
σε όλο το μήκος του σωλήνα που παίρνουμε νερό. Μιλούσα όλο το απόγευμα με ειδικούς γι’ αυτό το 
θέμα. Αν τα ραδιενεργά στοιχεία είναι στα πρώτα στρώματα μπορούμε να τα απομονώσουμε. Αν είναι 
στα τελευταία, επίσης μπορούμε να τα απομονώσουμε. Αν όμως, συγνώμη, τα ραδιενεργά είπα, είναι 
λάθος. Το ουράνιο είναι στα μεσαία στρώματα τότε…  
ΜΗ ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΗ ΠΑΡΕΥΡΙΣΚΟΜΕΝΗ: Το συγκεκριμένο δεν είναι ραδιενεργό ισότοπο… 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ξέρετε τι λέτε; Τι είπατε τώρα;  
ΜΗ ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΗ ΠΑΡΕΥΡΙΣΚΟΜΕΝΗ: Εσείς είπατε το ουράνιο δεν είναι ραδιενεργό, αυτό μας είπατε. 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι, είπα τα ραδιενεργά στοιχεία αν τα βρούμε στα πάνω στρώματα. Έκανα λάθος. Το 
ουράνιο αν το βρούμε στα επάνω στρώματα απομονώνεται. Επίσης, αν το βρούμε στα κάτω στρώματα 
πάλι απομονώνεται. Ραδιενεργά δεν είναι και θα βγουν και τα αποτελέσματα. Τουλάχιστον σήμερα οι 
μετρήσεις, έτσι; Δεν υπάρχει τέτοιο θέμα.  

Υπάρχει θέμα ουρανίου στη συγκεκριμένη γεώτρηση. Αν είναι όμως στα μεσαία στρώματα, τότε 
υπάρχει θέμα, δε μπορούν να απομονωθούν. Αυτό μου είπαν. Αυτό είναι μία άλλη μέθοδος, θα δούμε 
αν θα την κάνουμε και πως θα την κάνουμε. Σε διαφορετική περίπτωση θα κάνουμε τη μελέτη και θα 
προχωρήσουμε σε αναζήτηση χρηματοδότησης, χρηματοδοτικού εργαλείου από το Υπουργείο 
Εσωτερικών.  

Εγώ δε διαφωνώ με αυτό που λέει ο Προδρόμου. Είναι μεγάλα τα κόστη και μπορεί οτιδήποτε 
να παίζεται με ό,τι αυτό συνεπάγεται. Όμως είμαστε αναγκασμένοι να ακολουθήσουμε τις οδηγίες και 
να πάμε σε λύσεις τέτοιες όπως είναι, αυτή είναι η ενδεδειγμένη, το σύστημα της αντίστροφης ώσμωσης. 
Αυτό προτείνεται, αυτό συζητήθηκε και στην ΕΔΕΥΑ, αυτό θα κάνουν και όλοι οι Δήμοι οι ΔΕΥΑ, γιατί δεν 
έχουν όλοι ΔΕΥΑ, Δήμοι ή ΔΕΥΑ σε όλη την Ελλάδα. Το κόστος είναι μεγάλο, το αντιλαμβάνομαι.  

Αύριο εμείς δεν πάμε για να πανικοβάλλουμε τον κόσμο, πάμε για να τους καθησυχάσουμε, να 
τους πούμε την αλήθεια. Συμβαίνει αυτό και πρέπει να κάνετε αυτό. Δε θα είμαστε μόνο εμείς. Θα είναι 
ο νομίατρος και εκπρόσωπος της Διεύθυνσης Υγείας. Αυτό θα γίνει. Σε κάθε περίπτωση όμως δεν πρέπει 
αυτό να γίνεται αντικείμενο εκμετάλλευσης πολιτικής. Μικροπολιτική δηλαδή με το νερό, με το πιο 
σημαντικό κοινωνικό αγαθό δεν πρέπει να κάνουμε, για όνομα του Θεού. 

Μην κάνουμε όλοι τους παντογνώστες. Δεν είμαστε όλοι επιστήμονες και εξειδικευμένοι σε όλα 
αυτά τα θέματα. Αυτό που έπρεπε να κάνουμε είναι να δούμε τις αναλύσεις. Να μας πούνε οι αναλύσεις 
αν αυτό το νερό είναι πόσιμο ή όχι. Ε λοιπόν, όλα είναι πόσιμα, είναι έτσι Πρόεδρε; Αν κάνω λάθος 
διόρθωσέ με, εκτός από το νερό του Μελενικιτσίου που έχει τη συγκεκριμένη ποσότητα ουρανίου.  

Αύριο λοιπόν, γι’ αυτό θα πάει η ΔΕΥΑ με τον Πρόεδρό της και τη Γενική Διευθύντρια και τους 
εκπροσώπους της Διεύθυνσης Υγείας και το νομίατρο για να ενημερώσουν και όχι να πανικοβάλλουν τον 
κόσμο.  

Απλά αυτό που θα πω και κλείνω με αυτό, με υπόνοιες δε θα μπορούσαμε να κάνουμε κάτι. 
Αύριο εγώ μπορεί να έχω υπόνοια για ένα άλλο νερό, για ένα άλλο θέμα. Δε λειτουργούμε έτσι. Τα 
στοιχεία ήρθαν τώρα, είναι συγκεκριμένα, γίνανε οι αναλύσεις πολύ γρήγορα σε χρόνο ρεκόρ και 
ενημερώνουμε τον κόσμο και πριν από αυτό το Σώμα, πριν πάμε στην κοινωνία.  
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Οι Πρόεδροι όλοι απαντώντας στον κύριο Ακριτίδη, και αύριο κιόλας νομίζω μπορούν να 
πάρουν ο καθένας για το χωριό του όλες τις αναλύσεις, Πρόεδρε, έτσι; Και σήμερα ακόμα ίσως θα 
μπορούσε αλλά είναι τεχνικό το θέμα. 
ΜΠΟΥΝΤΡΑΚΗΣ ΜΑΛΑΜΑΤΗΣ: Και σήμερα μπορούν να βγάλουν φωτογραφία για το ουράνιο από εδώ 
πέρα που έχουμε. 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι, εντάξει. Εγώ ευχαριστώ πολύ. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έπρεπε οπωσδήποτε να ενημερωθούμε όλοι σήμερα. Λοιπόν, λήξη συνεδρίασης». 

 
 
 

Εξαντληθέντων των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης λύθηκε  η συνεδρίαση στις 20.52 
Συντάχθηκε το παρόν πρακτικό και υπογράφεται ως ακολούθως: 
 

Ο Δήμαρχος Ο Αντιπρόεδρος 
του Δημοτικού Συμβουλίου 

Τα μέλη 
του Δημοτικού Συμβουλίου 

Ο Πρόεδρος του 
Συμβουλίου της 

Δημοτικής 
Κοινότητας 
Καρπερής  

Κλεάνθης 
Κοτσακιαχίδης Αθανάσιος Δάγκος 

 
Υπογραφές 

 
Υπογραφή 

 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Ηράκλεια 10.7.2025 

Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου 
 
 
 

Ζωή Μαρίγκου 

 


